



ايدوزون للخدمات  
**EDUZONE**  
SERVICES

Education Consultancy | Certificate Attestation | Document Translation

Ministry of Education & Higher Education

Serial No: 6243/2021

Date: 09/12/2021

Principal/ Galileo International School

Respected

Greetings of the Day

Based on the inspection report of the consulting office (ATAC ENGINEERING CONSULTING) for Galileo International School issued on 01/12/2021 and approved by the competent department of the Ministry of Education and Higher Education (General Services Department), we inform you that the capacity and number of students allowed in the school does not exceed 939 students.

Accordingly, we confirm what was stated in the inspection report of the consulting office, which is approved by the General Services Administration, and that the school is restricted to the permitted numbers.

Regards,

Hamad Muhammed Al-Gali

Director – Private School Licensing Department



Ministry of Education and Higher Education



وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي

6243/2021

المسمل:

2021/12/09

التاريخ:



السيدة / مديرة مدرسة جاليليو العالمية المحترمة

تحية طيبة وبعد،

استنادا إلى تقرير معاينة المكتب الاستشاري (أتاك للاستشارات الهندسية) لمدرسة جاليليو العالمية الصادر بتاريخ 2021/12/01م والمعتمد من الإدارة المختصة بوزارة التربية والتعليم والتعليم العالي (إدارة الخدمات العامة).  
نفيدكم بأن الطاقة الاستيعابية وأعداد الطلاب المسموح بالمدرسة والذي لا يزيد عن (939) طالب وطالبة.  
وعليه نؤكد بما جاء في تقرير معاينة المكتب الاستشاري والمعتمد من إدارة الخدمات العامة وتقيد المدرسة بالأعداد المسموحة.  
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

حمد محمد الخالي

مدير إدارة تراخيص المدارس الخاصة





الصفوة للطباعة والترجمة  
Al Safwa For Printing & Translation

Ministry of Education & Higher Education

S/N: 2906/2019

Date: 23/05/2019

Dear Principal of Galileo International School the Respected

After Greetings,

With reference to the report of the General Services Administration issued on May 12, 2019 regarding the number of students allowed inside the school, which not more than (1100) of male and female students.

Accordingly, we confirm with what was stated in the report of the General Services Administration, and the school is limited to the permitted numbers.

Best regards,

Hamad Mohammed Al-Ghali  
Director of the Private Schools Licensing Department  
// SIGNED //

الصفوة للطباعة والترجمة  
Al-Safwa for Printing & Translation  
س. ت. ١٠٤٢٩٠ - الدوحة - قطر  
C. R. No. 104290 - Doha - Qatar



المستند: 2906/2019  
التاريخ: 23/05/2019

السيدة/ مديرة مدرسة جاليليو العالية المحترمة

تحية طيبة وبعد،،،

إشارة إلى تقرير إدارة الخدمات العامة الصادر بتاريخ: 2019/5/12 بشأن أعداد الطلاب المسموح بها المدرسة والذي لا يزيد عن ( 1100 ) طالب وطالبة .  
وعليه نؤكد بما جاء في تقرير إدارة الخدمات العامة وتفيد المدرسة بالأعداد المسموحة .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

  
حمد محمد الغالي  
مدير إدارة تراخيص المدارس الخاصة

الصقوة للطباعة والترجمة  
Al-Safwa for Printing & Translation  
س.ت. ١٠٤٢٩٠ - الدوحة - قطر  
C. R. No. : 104290 - Doha - Qatar

